
Protokół z posiedzenia 
Komisji Gospodarczej

Rady Miejskiej w Zabłudowie

w dniu 29 marca 2016r 

W posiedzeniu uczestniczą:

• Komisja(zgodnie z załączoną lista obecności),
• Przewodniczący Rady – Maciej Rogucki
• Zastępca burmistrza – Wiesław Dąbrowski
• Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Piotr Torbicz,
• Kierownik  Referatu  spraw  Obywatelskich/kierownik  USC  

– Justyna Ostaszewska
• protokolant – Joanna Jakoniuk.

Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący rady Maciej Rogucki. Przywitał przybyłe
na posiedzenie osoby, po czym poinformował, że w związku ze złożona przez radnego Pawła
Dobieckiego rezygnacją z funkcji  przewodniczącego Komisji Gospodarczej, konieczny jest
wybór innej osoby, która kierować będzie pracami tej Komisji.

Przed przystąpieniem do zgłaszania kandydatur, głos zabrał radny Paweł Dobiecki, który
oznajmił, że jego rezygnacja z funkcji przewodniczącego Komisji  Gospodarczej była jego
suwerenną i świadomą decyzją. Nikt do niej go nie nakłaniał. Była ona następstwem braku
woli  współpracy i  pomocy członków komisji  nad  realizacją  jej  planu  pracy,  ale  również
wsparcia  w  realizacji  wniosków  wypracowanych  w  trakcie  jej  posiedzeń.  Nadmienił,  
iż rezygnacja nie ma związku z transferem do szeregów komisji  dwóch nowych radnych.
Dodał, że chciałby aby funkcję następcy po nim pełniła osoba kreatywna i ambitna, która  
w nie mniejszym niż on stopniu będzie angażować się w realizację planów pracy.

Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na przewodniczącego Komisji Gospodarczej.

Radny Mirosław Galicki zgłosił kandydaturę radnego Cezarego Lulewicza.

Radna Dorota Brańska zgłosiła kandydaturę radnej Teresy Teofilewicz.

Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.

Za  wyborem  na  przewodniczącego  Komisji  Gospodarczej  radnego  Cezarego  Lulewicza
głosowało 3 radnych, 4 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosowania.

Za  wyborem  na  przewodniczącego  Komisji  Gospodarczej  radnej  Teresy  Teofilewicz
głosowało 4 radnych, 3 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosowania.

W związku z powyższym na przewodniczącą Komisji Gospodarczej została wybrana radna
Teresa Teofilewicz.

Przewodniczący Rady dalsze prowadzenie obrad przekazał nowo wybranej przewodniczącej
Komisji.



W wyniku wzajemnych uzgodnień, Komisja przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie
2. Wybór przewodniczącego Komisji
3. Przyjęcie porządku obrad;
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia;
5. Wydanie opinii do  projektów uchwał w sprawie przekazania trwałego zarządu

działek, na których mieszczą się budynki szkół w Dobrzyniówce i Rafałówce; 
6. Wydanie  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  liczby  punktów

sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad ich usytuowania.
7. Wolne wnioski,
8. Zamknięcie posiedzenia.

Protokół z posiedzenia komisji w dniu  12 lutego 2016r został przyjęty 7 głosami „za”
(jednogłośnie).

Komisja przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie przekazania trwałego
zarządu  działek,  na  których  mieszczą  się  budynki  szkół  w  Dobrzyniówce  i  Rafałówce.  Zastepca
burmistrza  wyjaśnił,  iż  w   celu  doprowadzenia  do  zgodności  stanu  faktycznego  i  prawnego
uzasadnione jest  wygaszenie  trwałego zarządu Szkole  Podstawowej w Zabłudowie i  przekazanie  
w  nieruchomości  przedmiotowych Szkole  Podstawowej w Dobrzyniówce i  Szkole  Podstawowej  
w Rafałówce .

W związku z faktem, iż na podstawie Uchwały Nr XXXVI/199/02 Rady Miejskiej w Zabłudowie  
z dnia 28 sierpnia 2002r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Zabłudowie
Szkoła  Podstawowa  weszła  w   skład  przedmiotowego  zespołu,  wniosek  o  przekazanie  trwałego
zarządu Szkole Podstawowej w Dobrzyniówce i Szkole Podstawowej w Rafałówce za zgodą Rady
Miejskiej  w Zabłudowie   złożyć  może  Zespół  Szkolno  –  Przedszkolny w Zabłudowie  i   Szkoły
Podstawowe w Dobrzyniówce i  w Rafałówce.

Do omówionych wyżej projektów uchwał, Komisja Gospodarcza jednogłośnie wydała opinie
pozytywne.

W  kolejnym  punkcie  posiedzenia  rozpatrzony  został  projekt  uchwały w  sprawie
określenia  liczby punktów sprzedaży  napojów alkoholowych oraz  zasad  ich usytuowania.
Uzasadnienie przedstawiła Kierownik USC – Justyna Ostaszewska.

W dyskusji nad projektem uchwały radny Paweł Dobiecki zwrócił się z pytaniem o to, czy po
30 listopada ubiegłego roku został  wykonany ponowny pomiar odległości od kapliczki do
drzwi sklepu w Kurianach ? A jeżeli tak to jakimi przyrządami był wykonany i jaki był jego
wynik ? Kto jest inicjatorem obecnego wniosku o zmniejszenie tej odległości do 30 m? Radny
oznajmił,  iż  jest  zniesmaczony tą  całą  sytuacją,  ponieważ ponownie burmistrz  akceptuje  
i wprowadza pod obrady uchwałę, którą radni raz już jednogłośnie odrzucili

Referująca  wyjaśniła,  że  pomiarem  odległości  punktów  sprzedaży  zajmuje  się  Gminna
Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholwych, która opiniuje każdy wniosek o wydanie
koncesji. Projekt został  wniesiony pod obrady sesji  w związku z wnioskiem mieszkańców



oraz wniosek radnego  M Galickiego, który na sesji w listopadzie 2015 roku wnioskował  
o doprecyzowanie w uchwale pojęcia „obiekty sakralne”.

Radna  Dorota  Brańska  wyraziła  przekonanie,  że  utrzymanie  odległości  50m  od  miejsc
sprzedaży alkoholu spowoduje likwidację wielu istniejących od dawna sklepów.

Radny Mirosław Galicki wniósł o ustalenia odległości od punktów sprzedaży alkoholu, 
o której mowa w § 2 na 50 m.

 Wniosek powyższy został przez Komisję odrzucony w wyniku głosowania: 4 głosy „za”,  
4 głosy „przeciw”.

 Po przybyciu na posiedzenie pana Piotra  Torbicza,  radny Paweł Dobiecki  zadał  pytanie  
w  jaki  sposób  była  mierzona  odległość,  o  której  mowa  w  projekcie  uchwały  
w miejscowościach Pawły i Kuriany. Zdaniem radnego w tych dwóch punktach  nie było
zachowanej  odległości  zgodnie  z  uchwałą,  a  Komisja  wnioski  zaopiniowała  pozytywnie  
i zostały wydane zezwolenia na sprzedaż alkoholu.

Pan Piotr Torbicz wyjaśnił, że wspomniane przez radnego punkty sprzedaży alkoholu istnieją
od bardzo dawna. Odległość, o której mowa zależy od sposobu mierzenia i zdefiniowania
pojęcia ciągu pieszego.

Radny Paweł Dobiecki określił taki sposób mierzenia jako „kombinowany”, po czym złożył
wniosek o o zróżnicowanie w projekcie uchwały odległości od szkół, przedszkoli i domów
dziecka 50 m od pozostałych miejsc 30 m. 

Wniosek powyższy został  przez Komisję odrzucony w wyniku głosowania 3 głosy „za”,  
5 „przeciw”.

Wolne wnioski

Radny  Jan  Borowski  zaproponował,  aby  na  najbliższym  posiedzeniu  Komisji
Gospodarczej wyjechać do Krynickich w celu zbadania stanu dróg.

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że ze stanem dróg na terenie niektórych sołectw można
będzie się zapoznać przy okazji wizytacji świetlic wiejskich.

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Komisji
dokonał ich zamknięcia.

Protokolant: Joanna Jakoniuk
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